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bestemmingsplan Tankstation Provincialeweg Diemen 

 

 

1. Op basis van de foto's in de verschillende documenten lijkt het alsof de 26 bomen die op de 

beoogde locatie voor het tankstation stonden, al zijn gekapt. Klopt dit? En zo ja, wat is de 

reden daarvoor? 

 

Ja, dat klopt. De bomen zijn destijds gekapt, met de wetenschap van toen, om de voortgang 

van het project niet in gevaar te brengen. Dit vooruitlopend op het gehele 

verplaatsingstraject van BP. 

  

2. In de raadsvoordracht wordt aangegeven dat er verwarring is ontstaan over het verkopen van 

LPG op het tankstation, hetgeen ook blijkt uit de zienswijze. Zijn er verbeterpunten in de 

procedure of stukken te bedenken waardoor verwarring over al dan niet LPG in de toekomst 

voorkomen kunnen worden? 

In eerste instantie waren de gedachten in het planproces om op deze locatie de mogelijkheid 

te scheppen om o.a. een LPG station te bouwen. Dit is dan ook meegenomen in alle 

onderzoeken. Later is in het planproces besloten om GEEN LPG toe te staan, hetgeen ook 

niet wordt gerealiseerd.  

We zullen uw opmerking meenemen en trachten om dergelijke verwarring in de toekomst te 

voorkomen. 


